
Міському голові Шикеру О.Ф.

Депутатський запит

В квітні 2019 року я звернулась з депутатським запитом про
відновлення руху приміських маршрутних автобусів до автовокзалу, так
як за численними скаргами жителів, ці маршрутки розвертаються в
районі НаУ «Острозька Академія», порушуючи тим графік руху.
Проте відновлення руху маршруток на вокзал було нетривалим,

оскільки вже з кінця травня 2019 року водії відмовляються доїздити на
автовокзал, мотивуючи це лишніми витратами пального .

Тому, прошу Вас, для вирішення даною питання провести засідання
відповідної комісії виконкому міської ради (міської ради), запросивши на
нього перевізників, котрі обслуговувують приміські маршрути та
бажаючих депутатів міської ради .
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